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Protokół nr XXVI/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 8 grudnia 2016 r. 

 

sala Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku. godz. 17.00 - 18.25 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV i XXV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji 

Nieruchomości Rolnych nieruchomości gruntowej. 

9. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych ZGK w Lwówku Sp. z o.o. na lata 2016-2018. 

10. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów przeznaczonych pod tereny aktywizacji gospodarczej - teren 

działek o nr ewid. 225, 226 obręb Posadowo gm. Lwówek. 

11. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XXIII/143/2012 Rady Miejskiej w Lwówku  

z dnia 28 czerwca 2012r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze oraz szczegółowych zasad częściowego i całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania. 

12. Projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Nowotomyskiemu. 
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13. Projekt uchwały w sprawie: zmiana uchwały nr XV/100/2015 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2015r. w sprawie uchwalenia budżetu na 2016r. 

14. Odpowiedź na interpelacje. 

15. Wolne głosy i wnioski. 

16. Zamknięcie obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Otwarcia obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku dokonał Przewodniczący 

Rady Pan Piotr Przewoźny witając radnych, Burmistrza Miasta i Gminy Pana 

Długosza, Sekretarza Gminy Pana Piechowiaka, Skarbnika Gminy Panią Kaczmarek, 

pracownika biura Rady Panią Radecką, Dyrektora Gimnazjum Pana 

Rościszewskiego, Prezesa ZGK sp. z. o.o., Pana Wesołka, Kierownika OSIR Pana 

Kasprowicza oraz uczestniczące społeczeństwo. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Na sali obrad obecnych jest 14 radnych, na ustawowy skład Rady 15 radnych, zatem 

Przewodniczący oznajmił, że Rada jest władna do odbycia obrad sesyjnych 

i podejmowania uchwał. 

Nieobecna radna usprawiedliwiona to Pani Patrycja Kubiak - zwolnienie lekarskie. 

Lista obecności załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXIV i XXV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował o wyłożeniu i możliwości 

zapoznania się w biurze Rady Miejskiej z protokołami z obrad XXIV i XXV sesji 

Rady Miejskiej. 

Następnie Przewodniczący stwierdził, że nie wpłynęły do nich żadne propozycje 

zmian, dlatego poprosił radnych o przyjęcie tych protokołów w drodze 

przegłosowania. 

Radni przyjęli 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” protokoły 

z XXIV i XXV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 
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Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Do przedstawionego przez Przewodniczącego Rady Pana Przewoźnego porządku 

obrad XXVI sesji Rady Miejskiej radni nie wnieśli uwag, ani poprawek i przyjęli go 

„jednogłośnie” - 14 głosami „za”. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

 

Informacja z pracy międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej załączona jest 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 28.10.2016 DO  8.12.2016 

 

Burmistrz spotkał się z: 

 

 przedstawicielami firmy oferującej lampy solarne, 

 przedstawicielami firmy Doeko w sprawie dotacji na instalacji fotowoltaniki, 

 p. Świtała w sprawie farmy wiatrowej Brody, 

 ks. Proboszczem Lwówka oraz p. Sienkiewicz z firmy ALKOM w sprawie 

utrzymania porządku na cmentarzu w Lwówku. 

 

Burmistrz wziął udział w: 

 

 konferencji promującej rewitalizację w Urzędzie Marszałkowskim, 

 uroczystości pożegnania Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Nowym Tomyślu, 

 przesłuchaniu przez Policję Nowy Tomyśl w sprawie prac pielęgnacyjnych 

wykonywanych w Parku, 

 posiedzeniu Zarządu KOLD - Lwówek, 

 spotkaniu podsumowującym „Rok Emilii Sczanieckiej w KOLD” - Wąsowo, 

 Radzie Nadzorczej ZGK sp. z o.o., 
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 spotkaniu gmin wiejskich i miejsko-wiejskich z województwa wielkopolskiego 

w celu wzmocnienia reprezentacji interesów samorządów lokalnych i działań na 

rzecz rozwoju obszarów wiejskich, 

 otwarciu ul. Słonecznej w Lwówku, 

 dyskusji publicznej nad miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego - tereny aktywizacji gospodarczej przy obwodnicy, 

 XVI Wojewódzkim Przeglądzie Grup Teatralnych Osób Niepełnosprawnych, 

 Uroczystości z okazji Dnia Seniora zorganizowanej przez Związek Emerytów 

i Rencistów Koło Lwówek, 

 Spotkaniu gospodarczym nt. pozyskiwania nowych rynków w Niemczech, 

zorganizowanym przez Starostwo Nowy Tomyśl, 

 Konferencji organizowanej przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 

„Wielkopolski dzień bez długów”, 

 Spotkaniu organizowanym przez Starostwo Nowy Tomyśl w sprawie reformy 

oświaty, 

 Zimowej olimpiadzie osób starszych i z niepełnosprawnością w Nowym 

Tomyślu, 

 Konferencji „Rodzina koszt czy inwestycja dla gminy” oraz rozstrzygnięciu 

konkursu „Wielkopolska Gmina przyjazna rodzinie”, 

 Mikołajkach Akademii OSiR, 

 odbiorze nowego żłobka, 

 spotkaniu Wójtów, Burmistrzów z Starostą Nowotomyskim w sprawie 

podsumowania współpracy pomiędzy gminami a powiatem i ustaleniu priorytetów 

działań na rok 2017, 

 Podsumowaniu Konkursu „Działania proekologiczne i prokulturowe w ramach 

strategii rozwoju obszarów wiejskich”. 

 

W imieniu Burmistrza Sekretarz wziął udział w: 

 

 spotkaniu starostów, burmistrzów i wójtów obszaru KOLD - Nowy Tomyśl. 

 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  
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 (50) w sprawie ustalenia ceny wywoławczej lokalu mieszkalnego nr 6 

w budynku nr 8 przy ul. Rynek w Lwówku, wraz z 3219/42407 udziałem w gruncie 

działek nr 323 i 324 oddanym w użytkowanie wieczyste, przeznaczonego do 

sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego – 25.000 zł. 

 (51) w sprawie ustalenia ceny nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży 

1. Działka nr 54/1 Krzywy Las o pow. 0,29 ha – 5.000 zł. 

2. Działka nr 54/2 Krzywy Las o pow. 1,61 ha – 25.000 zł. 

 (52) w sprawie przyjęcia wyników inwentaryzacji wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Lwówek, 

 (53) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiany dotyczą zwiększenia 

budżetu z tytułu otrzymanych dotacji w tym w Dziale 852 Pomoc społeczna 

i w Dziale 010 Rolnictwo na wypłatę akcyzy dla rolników, 

 (54) w sprawie powołania rzeczoznawców do przeprowadzenia szacowania 

zwierząt na terenie Gminy Lwówek, 

 (55) w sprawie projektu budżetu Miasta i Gminy Lwówek na rok 2017, 

 (56) w sprawie ustalenia projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek, 

 (57) zmieniające Zarządzenie Nr 38/2015 Burmistrza MiG Lwówek z dnia 

26.06.2015 r. w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń 

będących w trwałym zarządzie Ośrodka Sportu i Rekreacji w Lwówku, 

 (58) w sprawie organizacji stałego dyżuru Burmistrza MiG Lwówek na czas 

zewnętrznego zagrożenia bezpieczeństwa państwa i wojny, 

 (59) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – dot. umniejszenia planu 

dochodów i wydatków na podstawie pism Wojewody Wielkopolskiego w zakresie 

dotacji o kwotę ogólną 37.930,00 zł. 

 (60) w sprawie organizacji stanowiska kierowania Burmistrza MiG Lwówek 

w czasie pokoju w razie wewnętrznego lub zewnętrznego zagrożenia 

bezpieczeństwa narodowego, w tym w razie wystąpienia działań terrorystycznych 

lub innych zdarzeń, a także w czasie wojny, 

 (61) w sprawie instrukcji określającej sposób dokonywania odpisów 

aktualizujących wartość należności Urzędu MiG Lwówek, 

 (62) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek, 
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 (63) W sprawie ustalenia ceny zbycia prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości gruntowej położonej w Lwówku przy ul. Pniewskiej, 

 (64) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - dotyczy zmian w planie 

wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej w dz. 801 oświata 

i wychowanie, w dz. 853 żłobki oraz w dz. 926 kultura fizyczna. 

 

Ogłoszono przetarg na: 

 

 na dostawę wyposażenia dla żłobka 

 Wygrała firma „Moje Bambino” Sp. z o.o. z Łodzi z kwotą 125 052,05 zł., 

 na dostawę mebli na indywidualne zamówienie dla żłobka 

Wygrała firma Kamstol Lwówek z kwotą 14 760,00 zł., 

 na dostawę wraz z montażem żaluzji i rolet dla żłobka 

PHU ELZA Piotr Kokot Lwówek  z kwotą 10 086,00 zł., 

 Na świadczenie usługi kompleksowej polegającej na dostawie energii 

elektrycznej wraz z usługą dystrybucji na potrzeby gminy Lwówek i jej jednostek 

organizacyjnych na okres roku 2017. 

 

Ad 7 Interpelacje 

 

Podczas obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad 8. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od 

Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości gruntowej. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że przejęcie od Agencji 

Nieruchomości Rolnych tych gruntów pozwoli mieszkańcom na swobodny dojazd  

z drogi publicznej do swych posiadłości. 

 

_Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał opinię wypracowaną przez 

stałe Komisji, która jest ww. temacie pozytywna. 
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Ponieważ radni nie wnieśli zapytań Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przystąpił 

do głosowania. 

 

Uchwała Nr XXVI/153/2016 w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości gruntowej została przyjęta 

„jednogłośnie” - 14 głosami „za” i załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju  

i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych ZGK w Lwówku Sp. z o.o. na lata 

2016-2018. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że projekt tej uchwały był 

przedmiotem pracy na posiedzeniu stałych Komisji Rady i tak jak tam wspominano, Zakład 

Gospodarki Komunalnej uaktualnia plan o przeniesienie inwestycji z ul. Sadowej  

w Lwówku - budowa kanalizacji sanitarnej z 2016 roku na 2017 rok. 

-Radny Czarkowski zwrócił się z pytaniem do Burmistrza Miasta i Gminy o podanie 

aktualnego kosztu 1 m
3
 wody. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że taką informację radny Czarkowski 

otrzymał we wcześniej złożonej w tym temacie interpelacji. 

-Ponownie zabierając głos radny Czarkowski interesował się czy ta inwestycja na ul. 

Sadowej w Lwówku spowoduje podwyżkę taryf. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że nie nastąpi wzrost taryf 

z tytułu prowadzenia wspomnianej inwestycji, ale może nastąpić z tytułu prowadzonych 

działań przez Radnego Czarkowskiego w odniesieniu do hydrantów. 

-Ponieważ radni nie zgłaszali więcej zapytań Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak 

odczytał wypracowaną przez stałe komisje opinię, która jest pozytywna, a Przewodniczący 

Rady Pan Przewoźny przystąpił do głosowania uchwały. 

 

Uchwała Nr XXVI/154/2016 w sprawie: zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju  

i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych ZGK w Lwówku Sp. z o.o. na lata 2016-

2018 została przyjęta 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów przeznaczonych pod tereny 

aktywizacji gospodarczej - teren działek o nr ewid. 225, 226 obręb Posadowo 

gm. Lwówek. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że zmiana przepisów o obrocie 

gruntami z kwietnia 2016 r. zmusza nas do podjęcia takiej uchwały.  

Prowadziliśmy wcześniej rozmowy z Agencją Nieruchomości Rolnych w odniesieniu do 

sprzedaży gruntów położonych przy drodze w kierunku Pakosławia, położonych w obrębie 

wsi Posadowo. Agencja wyrażała zgodę na sprzedaż jako grunty rolne pod warunkiem 

wcześniejszego wskazania nabywcy. Naszym zamiarem natomiast jest sprzedaż pod 

działalność przemysłową w przetargu nieograniczonym, a więc nie mogliśmy z góry 

wskazać ewentualnego nabywcy.  

 

Radni nie wnieśli uwag ani zapytań, w związku z tym Wiceprzewodniczący Rady Pan 

Kasperczak odczytał wypracowaną przez stałe Komisje opinię, która w tym temacie jest 

pozytywna. 

 

Uchwała Nr XXVI/155/2016 w sprawie: przystąpienia do sporządzenia planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów przeznaczonych pod tereny aktywizacji 

gospodarczej - teren działek o nr ewid. 225, 226 obręb Posadowo gm. Lwówek została 

przyjęta „jednogłośnie” - 14 głosami „za” i załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XXIII/143/2012 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 28 czerwca 2012r. w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych zasad częściowego 

i całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że zmiana tej uchwały dot. zmiany 

odpłatności za usługi opiekuńcze, które uzależnione są od posiadanego dochodu, od faktu 

samotnego zamieszkiwania lub zamieszkiwania z rodziną. Dotychczasowa cena świadczonych 

usług opiekuńczych wynosi 10,90 zł. za 1 godzinę, a za specjalistycznych usług opiekuńczych 

wynosi 20,90 zł. za 1 godzinę. 
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Zgodnie z obwieszczeniem Prezesa Rady Ministrów z dnia 21 września 2016 r. w sprawie 

wysokości minimalnej stawki godzinowej w 2017r., w związku z ustawą z 22 lipca 2016r. 

o zm. ustawy o minimalnym wynagrodzeniu za pracę, od dnia 1 stycznia 2017r. stawka 

godzinowa dla osób pracujących na umowę zlecenie będzie wynosić 13 zł. za 1 godzinę. 

W związku z powyższym zasadna jest zmiana dostosowująca stawki odpłatności do 

obowiązujących przepisów i dlatego stawka odpłatności za proponowane przez nas usługi 

wynosić będzie: 

1) usługi opiekuńcze - 15,60 zł. za 1 godz., 

2) specjalistyczne usługi opiekuńcze - 25,00 zł. za 1 godz. 

- Radna Woźna interesowała się, czy jest to kwota brutto, czy netto?. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że jest to kwota odpłatności brutto, 

natomiast stawka godzinowa Prezesa Rady Ministrów  w wysokości 13 zł. za 1 godz. jest 

stawką netto. 

 

Radni nie wnieśli więcej zapytań, w związku z tym Wiceprzewodniczący Rady Pan 

Kasperczak odczytał wypracowana przez stałe Komisje Rady opinię, która jest pozytywna. 

 

Uchwała Nr XXVI/156/2016 zmieniająca uchwałę Nr XXIII/143/2012 Rady Miejskiej  

w Lwówku z dnia 28 czerwca 2012r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz 

szczegółowych zasad częściowego i całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania została przyjęta w głosowaniu „jednogłośnie” - 14 głosami „za” i załączona 

jest do protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Nowotomyskiemu. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że na podstawie współpracy 

gminy Lwówek z Powiatem Nowotomyskim chcemy współfinansować dokończenie 

chodnika we wsi Zębowo, po prawej stronie od wjazdu z Lwówka. Decyzję  

o realizacji tego zadania przyspieszyło ostatnie zdarzenie jakie miało miejsce 

miesiąc temu, właśnie na tej drodze samochód wjechał w matkę wiozącą dziecko 

w wózku do przedszkola. My deklarujemy ze swej strony ok. 30 tys. zł., czyli 

z naszej strony jest to 50% udział w realizacji tego zadania. Jest to wstępne 
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wyliczenie kosztorysowe, a rozliczenie ostateczne tej dotacji nastąpi po dostarczeniu 

faktury przez wykonawcę. 

Wykonawcą tego zadania będzie Starostwo Powiatowe w Nowym Tomyślu. 

-Radny Czarkowski zabierając głos stwierdził, że ta kolejna pomoc dla Powiatu, 

czyli te 30 tys. zł spowoduje wzrost dziury w naszym budżecie gminnym. Starostwo 

Powiatowe posiada swoje środki i właśnie z tych środków winna następować 

realizacja przynależnych do Powiatu zadań. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że ma diametralnie inne zdanie. 

Starostwo Powiatowe - to 5 gmin. Te gminy na zasadzie współpracy realizują 

wspólne zadania z Powiatem, dofinansowując inwestycje prowadzone na swych 

terenach. My jak wszyscy wiedzą występujemy z wnioskami na realizację 5 dróg  

z programu PROW, gdzie Powiat na każdą tę drogę wyraża też wolę wsparcia 

finansowego w wysokości ok. 30 tys. zł. Ponadto współpracujemy z Powiatem  

w programie tzw. „Schetynówka”, gdzie Starostwo również nas dofinansuje. 

Wsparcie Powiatu pozwoli nam przede wszystkim na pozyskanie dodatkowych 

punktów niezbędnych do zakwalifikowania się na realizację naszych programów. 

-Radny Czarkowski informował, że Gmina emituje obligacje na pokrycie deficytu 

budżetowego, a wydaje 30 tys. zł. na pomoc dla Powiatu i stwierdził, że osobiście 

będzie głosował przeciw udzieleniu takiej pomocy. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że przez okres 3 ostatnich lat 

gmina nie zaciągała pożyczek, ani kredytów, ale jeśli będzie to miało służyć 

rozwojowi naszej gminy, to będziemy się zadłużać w miarę przysługującego nam 

prawa. 

-Pan Pacholak - radny Powiatu Nowotomyskiego poparł Burmistrza Miasta i Gminy 

i stwierdził, że współpraca między Gminą, a Powiatem owocuje w obie strony 

i umożliwia pozyskiwanie środków zewnątrz na realizację wielu zadań poprawiając 

rozwój tych samorządów. 

 

Radni nie zgłaszali więcej zapytań w związku z tym Wiceprzewodniczący Rady 

odczytał opinię wypracowaną na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady, która 

w odniesieniu do ww. tematu jest pozytywna. 
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Uchwała Nr XXVI /157/2016 w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Nowotomyskiemu została przyjęta 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady Pan Przewoźny wznowił obrady i przystąpił do 

kolejnego punktu porządku obrad XXVI sesji Rady Miejskiej. 

Na sali obecnych jest 14 radnych. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie: zmiana uchwały nr XV/100/2015 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2015r. w sprawie uchwalenia budżetu na 2016r. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz przypomniał, że na wspólnym posiedzeniu 

stałych Komisji Rady wspominaliśmy, że w projekcie uchwały dot. zmiany budżetu 

na 2016 r. mogą nastąpić jeszcze zmiany i tak też się stało, ponieważ wpłynęły 

pisma z uwagi na które musimy dokonać zmiany w budżecie tj. 

 

Dochody - pkt.7. 

 

Zwiększenie planu dochodów w dz. 010, rozdział 01095 Pozostałą działalność, § 2710 – 

kwota 10.000,00 – środki w ramach pomocy finansowej z Samorządu Województwa 

na realizacje zadań konkursowych: dla sołectwa Grońsko 5.000,00 „Stoliczku nakryj 

się – doposażenie Sali wiejskiej w Grońsku”- udział w konkursie „Odnowa wsi 

szansą dla aktywnych sołectw” oraz sołectwo Zębowo – kwota 5.000,00 Niech o nas 

usłyszą –udział w konkursie „Odnowa wsi szansą dla aktywnych sołectw” – umowa 

nr 402/2016 i 399/2016 

 

Wydatki - pkt. 17, 18 i 19. 

 

17. Zwiększenie planu wydatków w dz. 010, rozdział 01095 Pozostała działalność, 

§ 4210 – kwota ogółem 10.000,00 środki w ramach pomocy finansowej 

z Samorządu Województwa na realizacje zadań konkursowych: dla sołectwa 

Grońsko 5.000,00 „Stoliczku nakryj się – doposażenie Sali wiejskiej w Grońsku”- 
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udział w konkursie „Odnowa wsi szansą dla aktywnych sołectw” oraz sołectwo 

Zębowo – kwota 5.000,00 Niech o nas usłyszą –udział w konkursie „Odnowa wsi 

szansą dla aktywnych sołectw”. 

 

18. Zmiana klasyfikacji budżetowej w planie wydatków sołectwa Grońsko 

i sołectwa Zębowo w ramach wcześniej określonych przedsięwzięć funduszu 

sołeckiego w tym: 

- sołectwo Grońsko – przedsięwzięcie „Stoliczku nakryj się – doposażenie Sali 

wiejskiej w Grońsku”- udział w konkursie „Odnowa wsi szansą dla aktywnych 

sołectw” była klasyfikacja 921, 92109, § 4210 – kwota 8.000,00 powinna być dz. 

010, rozdział 01095 Pozostała działalność , § 4210 – kwota 8.000,00 

- sołectwo Zębowo- przedsięwzięcie „Niech o nas usłyszą –udział w konkursie 

„Odnowa wsi szansą dla aktywnych sołectw” udział w konkursie „Odnowa wsi 

szansą dla aktywnych sołectw” była klasyfikacja  921, 92109, § 4210 – kwota 

5.000,00 powinna być dz. 010, rozdział 01095 Pozostałą działalność , § 4210 – 

kwota 5.000,00. 

 

Zmiana podyktowana wskazaniem klasyfikacji budżetowej realizowanego zadania 

przez Samorząd Województwa. 

 

19. Zmiana klasyfikacji w planie wydatków udziału Gminy  w wysokości 2.000,00 

w realizacji zadań konkursowych sołectwa Grońsko i Zębowo po 1.000,00 dla 

każdego z tych  sołectw  

Z dz.921, rozdział 92109 § 4210 – kwota 2.000,00 do § 010, rozdział 01095 

Pozostała działalność – kwota 2.000,00 

 

Radni nie zgłaszali zapytań w związku z tym Wiceprzewodniczący Rady odczytał 

opinię wypracowaną na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady, która  

w odniesieniu do ww. tematu jest pozytywna. 

 

Radni przyjęli 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” Uchwałę nr 

XXVI /158/2016 w sprawie: zmiany uchwały nr XV/100/2015 Rady Miejskiej  
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w Lwówku z dnia 28 grudnia 2015r w sprawie uchwalenia budżetu na 2016r., 

która załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. Odpowiedź na interpelacje. 

 

W trakcie obrad XXVI sesji nie zgłoszono żadnych interpelacji. 

 

Ad. 15. Wolne głosy i wnioski. 

 

- Radna Woźna interesowała się rozmowami prowadzonymi przez Burmistrza 

w sprawie siłowni wiatrowych w Brodach oraz prosiła o podanie przybliżonych 

kosztów naprawy hydrantów i kosztów spuszczania z tych hydrantów wody, 

ponieważ wcześniej padła tu wypowiedź, że z tego tytułu może nastąpić wzrost ceny 

wody. 

- Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że w trakcie kontroli 

okazało się że nasze hydranty są sprawne z wyjątkiem 3 czy 4, które były 

uszkodzone fizycznie i podlegały wymianie. Chodziło tu o przegląd i badanie ich 

wydajności. 

Pełna informacja w tym temacie zostanie przedstawiona na najbliższym posiedzeniu 

stałych Komisji Rady. 

W odniesieniu zaś do rozmów w sprawie lokalizacji siłowni wiatrowych na gruntach 

Akademii Rolniczej Brody - Uniwersytet Przyrodniczy w Poznaniu to należy tu 

wspomnieć, że weszła w życie tzw. ustawa odległościowa dot. siłowni wiatrowych, 

która zmienia zamierzenia inwestycyjne. Otóż w Brodach ma zostać 

zlokalizowanych ok. 5 siłowni wiatrowych na działkach, które realizują właśnie tę 

ustawę odległościową. Max wysokość tych siłowni ma wynieść ok. 150m. Na dzień 

dzisiejszy taki projekt lokalizacji tych turbin został złożony w naszej gminie, a my 

przekazaliśmy go do biura urbanistycznego, które nam ten projekt opracuje. 

Ponadto Burmistrz poinformował, że wpłynęło pismo z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu, która wyraziła opinię pozytywną odnośnie zamiaru 

emisji naszych obligacji. Opinia bez uwagi i bez zastrzeżeń. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował, że wpłynął do biura Rady 

ostateczny wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu w sprawie 

skargi radnego Czarkowskiego, Pana Stępinskiego, Pani Luch oraz Pana 
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Skałaskiego, a także Pani Górnej i pana Gmiąt na uchwałę Rady Miejskiej 

w Lwówku w przedmiocie odrzucenia wniosku o przeprowadzenie referendum 

gminnego. 

Wyrokiem Sądu Administracyjnego powyższa skarga została oddalona. 

Całość wyroku wraz z uzasadnieniem znajduje się do wglądu w biurze Rady 

Miejskiej w Lwówku. 

 

Ponieważ radni nie zgłaszali więcej zapytań Przewodniczący Rady Pan Przewoźny 

przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 16. Zamknięcie obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad XXVI sesji Przewodniczący Rady Pan Przewoźny zamknął 

posiedzenie wypowiadając słowa „Zamykam obrady XXVI sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku”. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący 

       Rady Miejskiej we Lwówku 

/-/ Wiesława Radecka 

        /-/ Piotr Przewoźny 

 

 

 


